
Politieke vragen VVD en PvdA 

 

Aan:  College van burgemeester en wethouders Gemeente Katwijk 

Betreft: Vragen ex art. 41 RvO inzake plannen kinderdagverblijf Achterweg Katwijk aan den Rijn 

Datum:  21 juni 2024 

 

 

Geacht college, 

 

Enkele maanden geleden namen de VVD en PvdA kennis van plannen om op het terrein van voormalig zandhandel Guijt een 

kinderdagverblijf te realiseren1, waarvoor op 12 maart jl. een vergunning is verleend.2 Bezwaar vanuit omwonenden tegen 

de plannen en de hierop volgende ambtelijke hoorzitting leidden niet tot een gewijzigd standpunt vanuit de gemeente. 

 

De VVD en PvdA zijn bezorgd over de gevolgen van een kinderdagverblijf op deze locatie. Ofschoon we ons realiseren dat 

bedrijven als deze een plek moeten kunnen krijgen in onze gemeente, lijkt de voorgenomen locatie niet de meest geschikte 

te zijn. De partijen hebben derhalve nog enige vragen. 

 

1) Is het juist dat het college geen bezwaren ziet om een kinderdagverblijf te realiseren op voorgenoemde locatie? 

 

2) Naar de VVD en PvdA hebben begrepen, past het kinderdagverblijf binnen het huidige bestemmingsplan. Echter, 

de hier voorheen gevestigde zandhandel is reeds lange tijd niet meer actief op deze locatie. Bent u het met ons 

eens dat de omstandigheden hier in de tussentijd behoorlijk zijn veranderd, specifiek aangaande de toename van 

verkeersbewegingen van zowel auto’s alsmede fietsers en voetgangers?  

 

3) Op de locatie van het kinderdagverblijf komen zes parkeerplaatsen voor personeel, één voor de eigenaar van een 

aangrenzend (woon)perceel en vijf kiss & ride-plaatsen. Naar we begrijpen zullen in het kinderdagverblijf circa elf 

medewerkers actief zijn. Acht u de geplande parkeercapaciteit op de locatie en/of in de nabije omgeving afdoende 

voor de toenemende vraag? 

 

4) Kan het college inzichtelijk maken hoe de parkeercapaciteit van dit initiatief is berekend en hoe is getoetst of de 

door initiatiefnemers voorgestelde maatregelen voldoende zijn om parkeeroverlast te voorkomen? 

 

5) Zeker bij slecht weer zullen veel jonge kinderen rond dezelfde tijd gehaald en gebracht worden. Omdat er niet met 

twee auto’s in en uit kan worden gereden op de voorgenoemde locatie (te smal), het aantal kiss & ride-plekken 

beperkt is en deze groep jonge kinderen niet zelf het kinderdagverblijf kan betreden, maar naar binnen gebracht 

moet worden, vrezen de VVD en PvdA voor een chaotische verkeers- en parkeersituatie op en rond de Achterweg. 

Begrijpt het college deze zorgen? Hoe wordt geborgd dat deze situatie zich niet zal voordoen? 

 

6) De VVD en PvdA hebben vernomen dat er tevens plannen zijn voor woningbouw in de nabije omgeving van de 

zandhandel. Bent u bekend met deze plannen? Is hiervoor voldoende parkeercapaciteit in de omgeving 

beschikbaar, en zo ja, hoeveel? 

 

7) Is het college bereid de verkeerssituatie (inclusief parkeeroverlast) te monitoren? 

 

8) Welke mogelijkheden zijn er indien uit de monitoring blijkt dat de gekozen parkeeroplossing niet voldoende is? 

 

De fracties van de VVD en PvdA zien de beantwoording van de vragen gaarne tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lennart van der Plas   Tom Reedijk 

Fractievoorzitter VVD   Raadslid PvdA 

 
1 https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2023-561578.html  
2 https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2024-158999.html  
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